

警專學報第八卷第三期

目 錄

1. 再探警察「敘事能力與溝通」 / 陳宏毅.....	1
2. 警專學員生實習課程成效之初探 / 吳冠杰、林大椿.....	31
3. 從生活滿意度影響因素探討警察與矯正戒護人員人力資 源政策 / 周坤寶	75
4. 臺灣漁業犯罪 AI 量刑分類與 Q&A 問答效能之研究 / 吳國清、林永清.....	103
5. 警察機關執行跟蹤騷擾案件被害人保護機制之現況與困 境 / 溫翎佑.....	135
6. 跟蹤騷擾案件被害人對被害行為認知、影響與警察互動 經驗之研究 / 韋愛梅、李修度	179
7. 北宜高速公路隧道火災避難模擬分析之研究 / 邱晨瑋、李瑞祥、蔡春進	217

TAIWAN POLICE COLLEGE JOURNAL

VOL.8 NO.3 JUN. 2024

CONTENTS

1. Re-exploring “Police’s Narrative Ability and Communication” / Chen, Hung-Yi	1
2. A Preliminary Study on the Effectiveness of the Internship Program for Taiwan Police College Students / WU, Guan-Jie; Lin, Ta-Chun	31
3. Exploring the Police Officer and Correction Guard Human Resource Policies Through the Impact Factors of Life Satisfaction / Chou, Kun-Pao	75
4. The Study on AI Sentencing Classification and Q&A Performance for Fisheries Crime in Taiwan / Wu, Kuo-Ching; Lin, Yeong-Ching	103
5. Analysis on the Situation and Problems of Stalking and Harassment Prevention for Police in Taiwan / Wen, Ling Yu.....	135
6. A study on victims’ perceptions of stalking and harassment, their impacts, and experiences interacting with the police in stalking and harassment cases / Wei, Ai-Mei; Li, Xiu-Du	179

7. Analysis of fire and evacuation simulation in Shiue Shan
highway tunnel
/ Chiu, Chen-Wei; Li, Jui-Hsiang; Tsai, Chuen-Jinn..... 217